

卫理公会以萨迦守望者 25-31/7/2024

七月第四个星期的祷告事项

1. 世界

【a】 东非国家埃塞尔比亚南部接连发生了两起山体滑坡，造成严重死伤，包括小孩至少有 50 人不幸死亡。求主保守搜救过程能够顺利，不再有事故发生，也求主亲自安慰家人。

<https://www.8tvnews.my/internationalnews/baoyuliangduchufayanzhongtubeng-soujiuduizaohuomaiyu50si/>

【b】 孟加拉国的公务员岗位分配制度受到该国学生不满，在全国发动骚乱，警民冲突至少导致 151 人丧命。目前已取消了公务员岗位大部分配额，稍微平息了骚乱。求主赐智慧和谋略于有关当局能够妥善解决问题。

<https://www.8tvnews.my/internationalnews/fayuanquxiao93gongwuyuanpeie-mengjialashaowei huifupingjing/>

2. 国家

【a】 为“6 岁女童失踪案”祷告，感恩孩子能够平安回家，求主加添警方力量，在打击罪恶上顺利，以公平和正义维护国家。

<https://www.8tvnews.my/localnews/6suinutongshizonganfumuhuosuganwangxuezhou-lejieainuzuixinqingkuang/>

【b】 2023 年大马高等教育文凭考试 (STPM) 成绩创下史上最佳，感恩老师和学生的努力，求主保守他们有能力继续面对挑战，不仅在成绩上有所进步，更在品格和信心上有所成长。

<https://www.8tvnews.my/localnews/stpmchengjiishishangzuijia-quanguozongpingjiunijifenda2-84/>

3 教会

【a】 为教会的未来祷告，求祢赐给我们远见和信心，使我们能够把握时代的机会，积极回应祢的呼召。

【b】 求祢医治和安慰有需要的弟兄姐妹。无论面对的是身体的疾病、心灵的创伤、家庭的问题，还是生活的困境，求祢亲自临到他们，赐下平安、力量和盼望。

4. 家庭

【a】 求主赐给父母智慧和耐心，在教育和引导孩子们的时候。愿父母能够成为孩子们的榜样，引导他们走在祢的道路上，使他们在真理和爱中成长。

【b】 求主保守家庭中的健康和平安。无论是在工作、学习，还是日常生活中，求祢的保护和看顾时常同在，赐平安和喜乐。

Issachar Watchmen Methodist 25-31/7/2024

Prayer Items for 4th week of July

1. World

- [a]** Two consecutive landslides in southern Ethiopia have caused severe casualties, including the tragic loss of at least 50 people. Pray for the smooth progress of the rescue operations, for no further accidents, and for the Lord's comfort upon the grieving families.

- [b]** The civil service job allocation system in Bangladesh has sparked student unrest nationwide, resulting in clashes between police and civilians that have claimed at least 151 lives. Although the majority of the civil service job quotas have been cancelled and the unrest has been slightly calmed, we must continue to pray for wisdom for the authorities to formulate a strategy to properly resolve the issue.

2. Nation

- [a]** Pray for the case of the missing 6-year-old girl. Let us give thanks to God that the child has been safely returned home. We ask the Lord to strengthen the police in their efforts to combat crime and uphold fairness and justice in the nation.

- [b]** The 2023 Malaysian Higher School Certificate (STPM) exam results have set the highest-ever national CGPA. Give thanks for the efforts of the teachers and students. Pray that the Lord will grant the youths the ability to continue facing challenges, not only to progress academically but also to grow in character and faith.

3. Church

- [a]** Pray for the future of the Church, asking our Lord to grant us a visionary spirit, unwavering faith to embrace opportunities, and the courage to wholeheartedly respond to His divine calling.

- [b]** Pray for healing and comfort for our brothers and sisters who are in need; many of whom are facing physical illness, emotional trauma, family issues, and other of life's difficulties. Let us ask God to be with them, granting them His peace, strength, and hope.

4. Family

- [a]** We ask the Lord to grant all parents wisdom and patience in educating and guiding their children. Pray that parents will strive to be role models for their children, leading them in God's ways so that they may grow in truth and love.

- [b]** We ask that the Lord protect the health and safety of our families, whether at work, school, or in daily life. May God's protection and care be with us always, granting peace and joy.

Isakhar Pengawal Methodist 25-31/7/2024

Doa minggu keempat Julai

1. Dunia

- [a]** Dua kejadian tanah runtuh berturut-turut di selatan Ethiopia telah menyebabkan korban jiwa yang parah, termasuk kehilangan tragis sekurang-kurangnya 50 orang. Berdoalah agar operasi penyelamatan berjalan lancar, agar tidak ada lagi kecelakaan, dan agar Tuhan memberikan penghiburan kepada keluarga yang berduka.

- [b]** Sistem pengagihan pekerjaan perkhidmatan awam di Bangladesh telah mencetuskan rusuhan pelajar di seluruh negara, menyebabkan pertembungan antara polis dan orang awam yang mengorbankan sekurang-kurangnya 151 nyawa. Sebahagian besar kuota pekerjaan perkhidmatan awam telah dibatalkan, telah meredakan rusuhan, doa agar pihak berkuasa mempunyai kebijaksanaan dan strategi untuk menyelesaikan masalah dengan baik.

2. Negara

- [a]** Doa untuk "kes kanak perempuan berusia 6 tahun yang hilang," bersyukur bahawa kanak itu telah pulang dengan selamat. Kami memohon kepada Tuhan untuk menguatkan pihak polis dalam usaha mereka memerangi jenayah dan menegakkan keadilan di negara ini.

- [b]** Keputusan peperiksaan Sijil Tinggi Persekolahan Malaysia (STPM) 2023 mencatatkan rekod tertinggi. Bersyukur atas usaha guru dan pelajar dan berdoalah agar Tuhan memberikan mereka kemampuan untuk menghadapi cabaran yang terus, bukan sahaja untuk kemajuan akademik tetapi juga untuk berkembang dalam watak dan iman.

3. Gereja

- [a]** Berdoalah untuk masa depan gereja, memohon agar Tuhan memberikan visi dan iman untuk merebut peluang pada zaman kami dan secara aktif menanggapi panggilan Tuhan.

- [b]** Berdoalah untuk penyembuhan dan penghiburan saudara dan saudari yang memerlukan. Sama ada menghadapi penyakit fizikal, trauma emosi, masalah keluarga, atau kesulitan hidup, kami memohon agar Tuhan secara peribadi bersama mereka, memberikan keamanan, kekuatan, dan harapan.

4. Keluarga

- [a]** Kami memohon agar Tuhan memberikan ibu bapa kebijaksanaan dan kesabaran dalam mendidik dan membimbing anak-anak mereka. Semoga ibu bapa menjadi teladan bagi anak-anak mereka, membimbing mereka dalam jalan Tuhan supaya mereka dapat berkembang dalam kebenaran dan kasih.

- [b]** Kami memohon agar Tuhan melindungi kesihatan dan keselamatan keluarga kami. Sama ada di tempat kerja, sekolah, atau dalam kehidupan seharian, semoga perlindungan dan penjagaan Tuhan sentiasa bersama kami, memberikan keamanan dan kegembiraan.